







## ໂຮມ 2

ອ່າຍ ຈື່ ເຈັ້ນ ລິ້ນ ຫົວ ສຸຈົວ ທ່ອນ ມັ້ວ ມ່ນ ສຸທ່າບຸນ. 10 ສຸເຈັດ ວັກ ຈື່ ມີ ຍຸບ ຂ່າບ ໃຊ  
 ສວມ ທູ່ ພ້າ ມາ ຫາ ຫົວ ສວມ ຊຸກ ຂ່າບ ຍຸບ ໃຈ ຈື່ ເຈັ້ນ ລິ້ນ ຫົວ ສຸຈົວ ທ່ອນ ມັ້ວ ດີ້ ມ່ນ ສຸທ່າບຸນ  
 ພູ. 11 ເພ່ວ ເຈັ ພ້າ ເຈັ ຈັດ ທູ່ ພ້າ ຊື່ ໃດ.

12 ພັບ ສຸທ່າບຸນ ເຈັດ ຍາວ, ເຈັ ເຈັດ ທ່ອນ ຈອບ ທ່ານ ໄມ່ ເລັ ມ່ນ ດາ ເຂາ ຈື່ ມາ ເຈັ ຈື່  
 ທ່າວ ອັບ ຈອບ ມ່ນ ດາ ນີ້. ພັບ ສຸຈົວ ທ່ອນ ຈອບ ມ່ນ ດາ ຫາ ຫາ ເຈັດ ຍາວ ດີ້ ຈື່ ທ່ອນ ຈອບ ມ່ນ  
 ດາ ນີ້. 13 ເຈັ ມ່ນ ວ່າ ພັບ ສຸພັບ ຈອບ ມ່ນ ດາ ຈື່ ເຈັ ສຸ ຈື່ ຈື່ ທ່ອນ ຍຸບ ທາບ ເຈັ ພ້າ ທ່າ  
 ໃດ ຫາ ມ່ນ ຊື່ ໃດ ເອ ໃຈ ໃຈ ເຈັດ ທ່ອນ ຈອບ ມ່ນ ດາ ນີ້ ເຈັ ສຸ ຈື່ ຈື່. 14 ພັບ ສຸທ່າບຸນ  
 ເຈັ ມີ ຈອບ ມ່ນ ດາ ຫາ ຫາ ເຈັດ ທ່ອນ ຈອບ ມ່ນ ດາ ຈື່ ຍຸບ ນີ້ ຈອບ ມ່ນ ດາ ດີ້ ຈື່ ພັບ ມີ ດີ  
 ເຂາ ມັ້ວ. 15 ເຂາ ຍອກ ໃຫ້ ທູ່ ເທັ ວ່າ ຍຸບ ທາບ ເຈັດ ທ່ອນ ຈອບ ມ່ນ ດາ ນີ້ ດີ້ ໃດ ມັ້ມ ໃຈ ໃຈ  
 ເຂາ ມັ້ວ, ໃຈ ເຂາ ພັ ດີ ດີ ເຈັດ ໃຫ້ ເຂາ ທູ່ ຍຸບ ມ່ນ ມັ້ມ ຫນີ ສວມ ເຂາ ພັ ນີ້ ມີ ທ່າ  
 ທ່ອນ ໃຈ ເຂາ, ມີ ທ່າ ດີ ຈື່ ມັ້ ສວມ ໃຫ້ ເຂາ. 16 ຕຸບ ມີ ເຈັ ພ້າ ຈື່ ໃຫ້ ເຈັ ເຈັ ຈື່ ຈື່ ຈັດ ວານ  
 ສວມ ເຈັ ຫົວ ຈື່ ສຸ ທ່ອນ ທ່າວ ໃຊ ທອບ ເທ ໃຈ ຈື່ ວັ ມັ້ວ ນີ້.

### ສຸຈົວ ຫົວ ຈອບ ມ່ນ ດາ

17 ວ່າ ເຈັ ຫາ ຫາ ມ່ນ ເຈັ ມີ ເຈັ ສຸ ຈົວ ຈື່ ໃຈ ເພ່ ຈອບ ມ່ນ ດາ ມ່ນ ອັບ  
 ວ່າ ມີ ເຈັ ພ້າ. 18 ຫົວ ວ່າ ທູ່ ນີ້ ໄມ່ ໃຈ ດີ ທ່ານ ເຈັ ເທັ ວ່າ ວ່າ ມັກ ວັກ ໃຊ ທອບ ນີ້ ເພ່ ວ່າ ເຈັ  
 ໃຈ ມ່ນ ທູ່ ຈອບ ມ່ນ ດາ. 19 ເຈັ ໃຈ ພັ ເຈັ ວ່າ ເຈັ ເຈັ ຈື່ ຈື່ ສຸ ຫາ ເອ, ເຈັ ມ່ນ ທູ່ ໃຫ້ ສຸ  
 ຈື່ ຍຸບ ມັດ. 20 ເຈັ ຈື່ ຈື່ ຈອບ ມ່ນ ດາ, ເຈັ ໃຈ ເຈັ ຈອບ ເຈັ ຫນີ ທ່ອນ, ເຈັ ທອບ ດີ ທູ່ ສວມ ດີ ມີ  
 ມ່ນ ທ່ອນ ຈອບ ມ່ນ ດາ. 21 ເຈັ ເຈັ ຈື່ ເຈັ ໃຈ ເຈັ ຈອບ ມ່ນ ດາ ສຸ ອັ ຈື່ ເຈັ ເຈັ ຈອບ ມ່ນ  
 ເຈັ ມີ ອ່າ? ທູ່ ເຈັ ເຈັ ວ່າ ທູ່ ເຈັ ເຈັ ມີ ເຈັ ທູ່ ເຈັ? 22 ເຈັ ເຈັ ວ່າ ທູ່ ດີ ຈື່ ເຈັ ມີ ດີ  
 ທູ່ ເຈັ? ເຈັ ພ້າ ຈື່ ທູ່ ຈື່ ເຈັ ມີ ທູ່ ທອບ ເຈັ ທອບ ເຈັ ທູ່ ເຈັ? 23 ເຈັ ທ່າວ ອັບ ຈອບ ເຈັ  
 ພ້າ ມ່ນ ດາ ເຈັ ມີ ທູ່ ຈື່ ເຈັ ພ້າ ຈື່ ເຈັ ທອບ ຈື່ ຈອບ ມ່ນ ດາ ທູ່ ເຈັ? 24 ພັ ຍຸບ  
 ພ້າ ໃຈ ມັ້ມ ຈື່ ໃຈ ວ່າ " ສຸທ່າບຸນ ດີ ເຈັ ພ້າ ດີ ຈອບ ຊ "

25 ວ່າ ພັ ພັ ຈື່ ເຈັດ ທ່ອນ ຈອບ ທ່ານ ໄມ່ ເລັ ມ່ນ ດາ ມ່ນ ຍາວ ພັ ນີ້ ດີ ມີ ດ່າ ມັ ວ່າ  
 ຫາ ເຈັ ຈື່ ເຈັ ທອບ ຈອບ ມ່ນ ດາ ວັ ມ່ນ ຍາວ ພັ ນີ້ ດີ ເຈັ ເຈັ ໃຈ ໃຈ.







# ໂຍ ມາ 4

ເສັດ ທ່ອຍ ຯຣ໌໒ ທາ໒ ທາທ ຈັດ ໂຮ໒ ໃຈ ທ່ານ ເຈົ້າ ຜູ້ ຈຸ່ອຍ ສຸດ ທີ່ ເສັດ ສຸດ ຜູ້ ທີ່ ສວມ ຈຸ່ ຜູ້ ນັ້ນ ດີ ເສັດ ສວມ ທີ່ ມີ ມ່ນ. 6 ເລ໒ ທ່ານ ດາ ວັດ ຈັດ ເວົ້າ ທອດ ສວມ ຊຸກ ຂ້າ໒ ຜູ້ ເຈົ້າ ພົວ ວ່າ ເສັດ ສຸດ ທີ່ ມີ ມ່ນ ແນວ ເວົ້າ ຈັດ ເສັດ ທ່ອຍ ຯຣ໌໒ ທາ໒ ນັ້ນ ວ່າ:

7 ຜູ້ ມີ ສວມ ຊຸກ ຂ້າ໒ ມ່ນ ຜູ້ ເຈົ້າ ພົວ ຈ້າ໒ ວັດ ເຈົ້າ ເສັດ ສຸດ  
ແທ໒ ຈ້າ໒ ຈາ໒ ໂຮ໒ ໃຈ  
8 ຜູ້ ເຈົ້າ ພົວ ເວົ້າ ໃຈ ໂຮ໒

9 ວ່າ ທາທ ເສັດ ເລ໒ ນັ້ນ ສວມ ຊຸກ ຂ້າ໒ ຈາ໒ ໃຈ ມີ ທີ່ ຜູ້ ຈັດ ເສັດ ທີດ ມ່ນ ຈາ໒ ພົວ ມ່ນ ດັວ ອ່າ ? ທີ່ ວ່າ ມ່ນ ເວົ້າ ຈັດ ເສັດ ທີດ ມ່ນ ຈາ໒ ພົວ ມ່ ອ່ ພ່ ນັ້ນ ເວົ້າ ວ່າ ທ່ານ ອັ໒ ຈາ ທາມ ຈັດ ເຈົ້າ ພົວ ຈັດ ວ່າ ທ່ານ ເສັດ ສຸດ ຜູ້ ທີ່. 10 ວັດ ນີ້ ຈັດ ເສັດ ນີ້ ເຈົ້າ ໃດ ທ່ອນ ທ່ານ ເສັດ ທີດ ມ່ນ ຈາ໒ ພົວ ທີ່ ວ່າ ຈາ໒ ພົວ ? ຈັດ ເສັດ ທ່ອນ. 11 ທ່ານ ຈັດ ເສັດ ທີດ ມ່ນ ຈາ໒ ພົວ ນັ້ນ ເສັດ ພາ໒ ຈັດ ຈາ໒ ທີ່ ຈັດ ສວມ ທີ່ ມີ ມ່ນ ເລ໒ ທ່ານ ຈັດ ເຈົ້າ. ເຈົ້າ ທ່ານ ຈົ໒ ເວົ້າ ຈັດ ເສັດ ທີດ ມ່ນ ຈາ໒ ພົວ ນັ້ນ ທ່ານ ດີ ຈັດ ເສັດ ອັ໒ ພົວ ຜູ້ ເຈົ້າ ທາ ທາ ຈົ໒ ເວົ້າ ຈັດ ເສັດ ທີດ ມ່ນ ຈາ໒ ພົວ ດີ ທີ່ ເຈົ້າ ພົວ ດີ ວ່າ ເສັດ ສຸດ ຜູ້ ທີ່. 12 ທ່ານ ຈຸ່ ເສັດ ອັ໒ ພົວ ຜູ້ ເສັດ ທີດ ມ່ນ ຈາ໒ ພົວ ເວົ້າ ມ່ນ ຜູ້ ເສັດ ທີດ ມ່ນ ຈາ໒ ພົວ ທີ່ ນັ້ນ ວ່າ ຈຸ່ ເລ໒ ທ່ານ ອັ໒ ຈາ ທາມ ເວົ້າ ຈຸ່ ຈາ໒ ພົວ ທ່ານ ດີ ຈຸ່ ເຈົ້າ ພົວ ຈັດ ເສັດ ທີດ ມ່ນ ຈາ໒ ພົວ.

## ເຈົ້າ ສວມ ເຈົ້າ ພົວ ຈັດ ຈາ໒ ທີ່

13 ເຈົ້າ ພົວ ຈັດ ຈາ໒ ພົວ ມ່ນ ທັ໒ ທ່ານ ອັ໒ ຈາ ທາມ ມ່ນ ຜູ້ ຈັດ ເຈົ້າ ຂາ໒ ທ່ານ ວ່າ ເລ໒ ຈາ໒ ຈຸ່ ເສັດ ເລ໒ ທ່ານ ດີ ເວົ້າ ຈັດ ມາ ທາ໒ 306 ມ່ນ ດາ ທາທ ຈັດ ມາ ທາ໒ ສວມ ທີ່ ມີ ມ່ນ ຈັດ ເຈົ້າ. 14 ວ່າ ທາທ ຜູ້ ທ່ອຍ 306 ມ່ນ ດາ ນັ້ນ ຈຸ່ ຈັດ, ວັດ ເຈົ້າ ດີ ເວົ້າ ມີ ຯຣ໌໒ ຂ້າ໒ ສວມ ຈາ໒ ພົວ ດີ ເວົ້າ ມີ ຯຣ໌໒ ຂ້າ໒ ມ່ນ ທາ໒. 15 ພ່ ວ່າ 306 ມ່ນ ດາ ນັ້ນ ເສັດ ຯຣ໌໒ ໃຈ ເຈົ້າ ພົວ ຈຸ່ ໃຈ, ຈ່ອນ ໃດ ເວົ້າ ມີ 306 ມ່ນ ດາ ຈ່ອນ ນັ້ນ ດີ ເວົ້າ ມີ ຈັດ 306 ມ່ນ ດາ.

16 ພ່ ເລ໒ ນັ້ນ ດີ ເຈົ້າ ຈັດ ທ່ອຍ ສວມ ຈາ໒ ພົວ ພ່ ຈຸ່ ຈັດ ທ່ອຍ ຈາ໒ ພົວ ເຈົ້າ ພົວ ສວມ ຈາ໒ ພົວ ນັ້ນ ຈັດ ຈຸ່ ເສັດ ໃຈ ຜູ້ ຈັດ ເຈົ້າ ຂາ໒ ທ່ານ ຈຸ່ ສຸດ ພົວ ໃຈ ເວົ້າ ມ່ນ ຜູ້ ຈັດ ເຈົ້າ ຂາ໒ ທ່ອຍ 306 ມ່ນ ດາ ມ່ນ ດັວ ດີ ມ່ນ ເທ໒ ທ່ານ ມ່ນ ສຸດ ມ່ນ ດັວ ທາ໒ ທັ໒ ທ່ານ ອັ໒ ຈາ ທາມ ອັ໒ ພົວ ທາ໒















ໂຍ ມາ 8

ເຈົ້າຟ້າເສັດໃຫ້ ມີ ຈຸ່ຢ ເຈັງ ພໍ່ ເຈົ້າ ເສັດ ຈາ ຈັດ ນັ້ນ ຈັດ ເສັດ ໃຫ້ ລ້ອຍ ລ້ອຍ ຂໍ ວາງ ໄລິ່ງ ທ່ຳ  
ລ້ອຍ ມາ ຈ ແຈ້ວ. 3 ຕໍ່ ຈ້ອນ ວ່າ 3 ອຸ່ ມຳ ດາ ເສັດ ເຈົ້າ ຈັດ ຈ້ອນ ມີ ຕໍ່ ເສັດ ໃຫ້ ອ່ອນ ທຸ່ ຂໍ ເຈົ້າ  
ຟ້າ ຈັດ ເສັດ ແຈ້ວ ຕໍ່ ມຳ ມຳ ຈັດ ໄຂ່ ບຸກ ຈາ ຈ ເຈົ້າ ຟ້າ ມາ ມີ ມີ ມີ ມີ ລັບ ສ ວາງ ໄລິ່ງ ເພ່ ຈຸ່ ວັກ ວາງ  
ໄລິ່ງ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈັດ ຈັດ ໃຫ້ ຈ ວາງ ໄລິ່ງ ມີ ຕໍ່ ນັ້ນ. 4 ເພ່ ໃຫ້ ສວມ ຈັດ ຈອນ ຈັດ ນັ້ນ ມຳ  
ທ່ອຍ 3 ອຸ່ ມຳ ດາ ພໍ່ ມີ ຕໍ່ ພາ ຈຸ່ ເຈົ້າ ທ່ອຍ ຈຸ່ ພາ ຕໍ່ ສ ທາກ ຈັດ ທ່ອຍ ຈຸ່ ພາ ມີ ລັບ  
ເຈົ້າ ຟ້າ. 5 ເພ່ ວ່າ ພໍ່ ຈຸ່ ຈັດ ສ ຕໍ່ ເອາ ໃຈ ໃຈ ອຳ ເຈັດ ຈັດ ສ, ພໍ່ ຈຸ່ ຈັດ ເຈົ້າ ລັບ ໃຈ ຕໍ່  
ເອາ ໃຈ ໃຈ ອຳ ເຈັດ ຈັດ ເຈົ້າ ລັບ ໃຈ. 6 ເພ່ ວ່າ ວັກ ເອາ ໃຈ ໃຈ ຈັດ ສ ນັ້ນ ຕໍ່ ມຳ ວັກ ມາ ຈ,  
ວັກ ເອາ ໃຈ ໃຈ ຈັດ ເຈົ້າ ລັບ ໃຈ ນັ້ນ ຈັດ ຈຸ່ ເຈັງ ທ່ຳ ສວມ ຈຸກ ຂໍ ວາງ ຈ ໃຈ. 7 ຈ້ອນ ວ່າ ວັກ  
ເອາ ໃຈ ໃຈ ພາ ຈ ສ ນັ້ນ ຕໍ່ ເຈັດ ຈຸ່ ຈັດ ເຈົ້າ ຟ້າ, ເພ່ ເຈົ້າ ຈັດ ທ່ອຍ 3 ອຸ່ ມຳ ດາ ເຈົ້າ ຟ້າ ມາ  
ວ່າ ຈຸ່ ທ່ອຍ 3 ອຸ່ ມຳ ດາ ຕໍ່ ເຈົ້າ ຈັດ. 8 ພໍ່ ຈຸ່ ຈັດ ສ ຈຸ່ ໃຫ້ ໄຂ່ ມາ ຈ ໃຈ ເຈົ້າ ຟ້າ ຕໍ່ ເຈົ້າ ຈັດ.

9 ວ່າ ທາກ ເຈົ້າ ລັບ ໃຈ ຈຸ່ ຈັດ ພໍ່ ນ້ອຍ ທ່ຳ ພໍ່ ນ້ອຍ ຕໍ່ ເຈົ້າ ຈຸ່ ຈັດ ສ ຈຸ່ ຈັດ ເຈົ້າ ລັບ ໃຈ  
ວ່າ ທາກ ຈຸ່ ໃຈ ເຈົ້າ ມີ ເຈົ້າ ລັບ ເຈົ້າ ຈາ ຈັດ ຈຸ່ ນັ້ນ ຕໍ່ ເຈົ້າ ເຈັດ ພາ ທ່ານ ເຈົ້າ. 10 ວ່າ ເຈົ້າ ຈາ ຈັດ ຈຸ່ ຈັດ  
ພໍ່ ພໍ່ ນ້ອຍ ແຈ້ວ ມາ ວ່າ ມີ ຕໍ່ ພໍ່ ນ້ອຍ ມາ ຈ ຈ້ອນ ວັກ ວາງ ໄລິ່ງ ມີ ລັບ ເຈົ້າ ຕໍ່ ມີ ຈຸ່ ເຈັງ ຈຸ່ ຈັດ  
ສວມ ທີ່ ມີ ມຳ ມຳ. 11 ລັບ ເຈົ້າ ຟ້າ ຈຸ່ ໃຈ ໃຫ້ ເຈົ້າ ເສັດ ຈັດ ມີ ຈຸ່ ເຈັງ ນັ້ນ ວ່າ ຈຸ່ ຈັດ ພໍ່ ນ້ອຍ  
ເຈົ້າ ຟ້າ ຈຸ່ ໃຈ ໃຫ້ ເຈົ້າ ເສັດ ຈັດ ມີ ຈຸ່ ເຈັງ ຕໍ່ ຈຸ່ ໃຈ ໃຫ້ ມີ ຕໍ່ ພໍ່ ນ້ອຍ ຈຸ່ ມາ ຈ ນັ້ນ ຕໍ່ ມີ ຈຸ່ ເຈັງ  
ໃພ່ ຈ້ອນ ແຈ້ວ ທຸ່ ມາ ຈ ຈັດ ເຈົ້າ ລັບ ໃຈ ຈຸ່ ຈັດ ພໍ່ ນ້ອຍ.

12 ເຈັດ ເລັບ ນັ້ນ ຕໍ່ ພໍ່ ນ້ອຍ ເອັງ, ພໍ່ ນ້ອຍ ຈຸ່ ໄລິ່ງ ມາ ຈ ທາກ ວ່າ ເຈົ້າ ມຳ ມຳ ໄລິ່ງ ມີ ຕໍ່  
ພາ ຈ ຈັດ ຈັດ ຈຸ່ ໄລິ່ງ ສ. 13 ວ່າ ພໍ່ ນ້ອຍ ມີ ຈຸ່ ເຈັງ ຈຸ່ ຈັດ ມີ ຕໍ່ ພໍ່ ນ້ອຍ ຈຸ່ ມາ ຈ. ວ່າ ພໍ່ ນ້ອຍ  
ຈຸ່ ຈັດ ເຈົ້າ ລັບ ໃຈ ພໍ່ ນ້ອຍ ຕໍ່ ຈັດ ທ່ຳ ທ່ຳ ຂໍ ຈັດ ມີ ຕໍ່ ພໍ່ ນ້ອຍ ຕໍ່ ມີ ຈຸ່ ເຈັງ ຈຸ່. 14 ເພ່ ວ່າ  
ລັບ ໃຈ ເຈົ້າ ຟ້າ ພາ ຈຸ່ ໃຈ ຈຸ່ ນັ້ນ ຕໍ່ ເຈັດ ຈຸກ ເຈົ້າ ຟ້າ. 15 ຕໍ່ ເພ່ ວ່າ ພໍ່ ນ້ອຍ ຈັດ ເຈົ້າ ລັບ ໃຈ ນັ້ນ  
ເຈົ້າ ເຈັດ ຈຸ່ ຈັດ ສ ຈຸ່ ຈັດ ທ່ຳ ເຈັດ ໃຫ້ ຈັດ ແຈ້ວ ວ່າ ພໍ່ ນ້ອຍ ຈັດ ເຈົ້າ ລັບ ໃຈ ຕໍ່ ເຈັດ ຈຸກ ເຈົ້າ  
ຟ້າ ໃຫ້ ຈຸ່ ພາ ທຸ່ ເຈົ້າ ຟ້າ ວ່າ " ອັງ ຈາ " ທີ່ ວ່າ ເຈົ້າ ພໍ່. 16 ເຈົ້າ ລັບ ໃຈ ທຸ່ ຈັດ ມີ ລັບ  
ລັບ ຈຸ່ ພາ ຈ ວ່າ ຈຸ່ ພາ ເຈັດ ຈຸກ ເຈົ້າ ຟ້າ. 17 ວ່າ ຈຸ່ ພາ ເຈັດ ຈຸກ ເຈົ້າ ຟ້າ ແຈ້ວ ຈຸ່  
ພາ ຕໍ່ ເຈັດ ຈຸ່ ຈັດ ສວມ ຈຸກ ຈຸ່ ຈັດ ເຈົ້າ ຟ້າ ທ່ຳ ເຈັດ ຈຸ່ ຈັດ ທ່ຳ ເຈົ້າ ເສັດ ຈັດ ວ່າ ທາກ ພາ

# ໂຍ ມາ 8

ໄປ ມີ ລື ໃຈ ທັງ ທ່ານ ເຈົ້າ ນັ້ນ ລຸ້ມ ເຫາ ດີ ຈຸ່ ຈັດ ສວມ ທຸ່ມ ທຸ່ມ ເທບ ໃຊ ທ່ອນ ທ່ານ ເຈົ້າ.

## ວັກ ທຸ່ມ ເທບ ພາສາ ທີ່

18 ພໍ່ ລ້ອຍ ທີ່ ວ່າ ສວມ ໄດ້ ລຸ້ມ ລຸ້ມ ວິ ບໍ່ ຈຸ່ ເອົາ ໃຈ ມວດ ມາ ໃຫ້ ສວມ ທຸ່ມ ເທບ ຈຸ່ ມາ ພາສາ ທີ່ ໃຫ້ ລຸ້ມ ເຫາ ນັ້ນ ຈັດ. 19 ຈັດ ວ່າ ຈຸ່ ອຸ່ນ ຂຸ່ນ ຂໍ້ 6 ເຈົ້າ ພໍ່ ຈັດ ຂໍ້ 16 ມັ້ວ ນັ້ນ ໃຈ ໃດ້ ມອນ ສອບ ຈຸ່ ທີ່ ນັ້ນ ພັບ ຍຸກ ເຈົ້າ ພໍ່. 20 ພໍ່ ວ່າ ຈຸ່ ອຸ່ນ ຂຸ່ນ ຂໍ້ 6 ຈັດ ໂທກ ຈຸ່ ທ້ອບ ມາ ໄປ ໄປ ໄດ້ ເຈົ້າ ເຈົ້ນ ທ່ອນ ຈຸ່ ບໍ່ ມາ ໃຈ ມາ ທ່າ ໃດ ມາ ເຈົ້ນ ໃຈ ທ່ອນ ເຈົ້າ ພໍ່ ໃຫ້ ມາ ໂທກ ຈຸ່ ທີ່. 21 ຈັດ ມີ ສວມ ອ່າວ ວ່າ ຈຸ່ ອຸ່ນ ຂຸ່ນ ຂໍ້ 6 ຈຸ່ ຈັດ ລ້ອຍ ຂໍ້ 6 ເຈົ້າ ເຈົ້ນ ລ້ອຍ ຈຸ່ ຈຸ່ ມັ້ວ ຈຸ່ ຈັດ ເຈົ້າ ທ່ອນ ທັງ ສວມ ທີ່ ທາບ ອຸ່ນ ທຸ່ມ ເທບ ທ່ອນ ພັບ ຍຸກ ເຈົ້າ ພໍ່. 22 ລຸ້ມ ເຫາ ທີ່ ວ່າ ຈຸ່ ອຸ່ນ ຂຸ່ນ ຂໍ້ 6 ເຈົ້າ ພໍ່ ຂໍ້ 16 ມາ ນັ້ນ ດີ ເຈົ້ນ ຈຸ່ ບໍ່ ໄປ ມີ ທ່ອນ ທ່າ ທອດ ຈຸ່ ມີ ນີ້. 23 ເຈົ້າ ມາ ມາ ທີ່ ນັ້ນ ລຸ້ມ ເຫາ ຈັດ ລຸ້ມ ໃຊ ຈັດ ຈຸ່ ທ່ອນ ນັ້ນ ເຈົ້າ ໂທ ລ້ອຍ ດີ ມາ ທ່າ ທີ່ ຈຸ່ ເຈົ້ນ ຈຸ່ ບໍ່ ສອບ ຈຸ່ ເຈົ້າ ພໍ່ ທີ່ ນັ້ນ ເອົາ ເຈົ້ນ ຍຸກ ດີ ມາ ມາ ຈຸ່ ໃຫ້ ມີ ດີ ລຸ້ມ ເຫາ ລ້ອຍ ທາງ. 24 ອຸ່ນ ລຸ້ມ ເຫາ ຈັດ ລ້ອຍ ດີ ຈັດ ໃດ້ ມອນ ນີ້ ທາກ ໃຈ ໃດ້ ມອນ ມາ ທາ ທີ່ ນັ້ນ ດີ ເຈົ້າ ມາ ມາ ໃດ້ ມອນ ພໍ່ ວ່າ ມີ ໃດ້ ມອນ ຈຸ່ ໃດ້ ມອນ ມາ ເຈົ້າ ຈັດ ທີ່ ນັ້ນ ມັ້ວ. 25 ທາກ ວ່າ ລຸ້ມ ເຫາ ໃດ້ ມອນ ມາ ເຈົ້າ ຈັດ ທີ່ ນັ້ນ ເຫາ ຈຸ່ ພໍ່ ໃຈ ສອບ ຈຸ່ ອຸ່ນ ນັ້ນ.

26 ເຈົ້ນ ເລັດ ດັວ ທີ່ ເຈົ້າ ລຸ້ມ ໃຊ ຈັດ ຈຸ່ ອຸ່ນ ລຸ້ມ ເຫາ ມາ ເຈົ້າ ຈຸ່ ລຸ້ມ ເຫາ ອ່ອນ ມາ ພໍ່ ລຸ້ມ ເຫາ ເຈົ້າ ທີ່ ວ່າ ຈຸ່ ທ່າ ທີ່ ຂໍ້ 6 ທາກ ວ່າ ເຈົ້າ ລຸ້ມ ໃຊ ຂໍ້ 16 ພັບ ເຫາ ດີ ຈັດ ລຸ້ມ ເຫາ ທ່າ ທີ່ ຂໍ້ 6 ເຈົ້າ ເຈົ້ນ ລ້ອຍ ເຈົ້ນ ສວມ. 27 ທ່ານ ເຈົ້າ ຈຸ່ ຂໍ້ 6 ທີ່ ໃຈ ຈຸ່ ຈັດ ຈຸ່ ຈັດ ໃຈ ເຈົ້າ ລຸ້ມ ໃຊ ຈັດ ວ່າ ເຈົ້າ ລຸ້ມ ໃຊ ທ່າ ທີ່ ຂໍ້ 6 ທາກ ຈຸ່ ພັບ ເຈົ້າ ພໍ່ ທ່ອນ ຈຸ່ ໃຈ ທ່ານ ເຈົ້າ.

28 ລຸ້ມ ເຫາ ທີ່ ມັ້ວ ວ່າ ເຈົ້າ ພໍ່ ທັກ ຈຸ່ ທັກ ທ່ານ ເຈົ້າ ພໍ່ ໃຫ້ ຈັດ ຈຸ່ ທ່າ ທີ່ ຈຸ່ ເຈົ້າ ໃຫ້ ພັບ ຈຸ່ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈັດ ທັກ ທາ ຈັດ ທາ ນີ້ ໄດ້ ໃຈ ດີ ທ່ານ ເຈົ້າ ນັ້ນ. 29 ຈຸ່ ໃດ້ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈັດ ເຈົ້າ ທີ່ ມັ້ວ ນັ້ນ ທ່ານ ເຈົ້າ ດີ ຈັດ ມາ ທ່າ ທີ່ ພໍ່ ໃຫ້ ເຈົ້ນ ເລັດ ເຈົ້າ ຍຸກ ພໍ່ ວ່າ ເຈົ້າ ຍຸກ ນັ້ນ ຈຸ່ ຈັດ ເຈົ້ນ ພໍ່ ໂທກ ທ່າ ທີ່ ພັບ ນັ້ນ. 30 ມາ ທ່າ ຈຸ່ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈັດ ມາ ທ່າ ທີ່ ທ່ອນ ນັ້ນ ທ່ານ ເຈົ້າ ດີ ຈັດ ທັກ ທາ ມາ ຈຸ່ ທ່ານ ເຈົ້າ ທັກ ທາ ມາ ນັ້ນ ທ່ານ ເຈົ້າ ດີ ວ່າ ເຈົ້າ ເຈົ້ນ ຈຸ່ ທີ່ ມີ ມາ ມັ້ວ ຈຸ່ ທີ່ ມີ ມາ ນັ້ນ ທ່ານ ເຈົ້າ ດີ ໃຫ້ ເຈົ້າ ມີ ສວມ ທຸ່ມ ເທບ ໃຊ.

## ສວມ ເຈົ້າ ພໍ່ ທັກ ຈຸ່ ທັກ ເຈົ້າ ເຈົ້າ

31 ວ່າ ທາກ ເຈົ້ນ ມາ ນັ້ນ ລຸ້ມ ເຫາ ຈຸ່ ວ່າ ມາ ໃດ ເຈົ້າ ພໍ່ ຈຸ່ ທ່າ ທີ່ ພັບ ເຫາ ໃຈ ຈຸ່ ທີ່ ໄດ້









# ໄຍ ມາ 9

ເອົາ ມ່ອນ ດ່ານ ນ ຈົ່ງ ພັ້ນ ເມ 6 ລັ ໂອນ ເຈັ້ນ ມ່ອນ ດ່ານ ໃຫ້ ທ້ອ 6 ດູດ ແມ່ນ ມ່ອນ ດ່ານ ໃຫ້ ໃຈ ມ ນັ້ນ ຜູ້ ເຮົາ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈຸ ເວົ້າ ຈັດ ພັ້ນ ທ້າ ສ ພັ້ນ ອາ ອາ ສ.

## ວາ 10

### ວັກ ລ່ອຍ ຂໍ ວາ ໃລ້ ສ

1 ພັ້ນ ອ່ອຍ ລ່ອຍ ໃຊ້ ມ່ອນ ແທ່ ທ່າວ ຈັ ທ້ ເຈົ້າ ພັ້ນ ໃຫ້ ພັ ສ ອັ ຂາ ວາ ເອັ້ນ ນັ້ນ, ດີ້ ພ່ ໃຫ້ ເຂົາ ລ່ອຍ ຂໍ ວາ ໃລ້ ສ. 2 ລ່ອຍ ທັ້ນ ວົວ ວ່າ ເຂົາ ມີ ໃຈ ຈຸ ເສັດ ທ່ອຍ ຯຣ 6 ທາ 6 ເຈົ້າ ພັ້ນ ທາ ທ ດີ້ ເວົ້າ ເຈັ້ນ ທ່ອຍ ເລ 6 ເຂົາ ທັ້ ທັ ທ ຈັດ. 3 ດີ້ ຈັອນ ວ່າ ເຂົາ ເວົ້າ ທ່ອຍ ຯຣ 6 ທາ 6 ສວມ ດີ້ ມີ ແມ່ນ ເຈົ້າ ພັ້ນ ເຂົາ ທາ ທ ເສັດ ທ່ອຍ ສວມ ຯຣ 6 ທາ 6 ເຂົາ, ເຂົາ ຈິ້ ເວົ້າ ຈຸ ທ້ອ 6 ສວມ ດີ້ ມີ ແມ່ນ ມາ ແທ່ ເຈົ້າ ພັ້ນ. 4 ພ່ ວ່າ ເຈົ້າ ງາ ຈັດ ເຈັ້ນ ຜູ້ ເສັດ ງອ 6 ແທ່ ດາ ຂຸດ ຂໍ ຯຣ ຂໍ ພ່ ໃຫ້ ຜູ້ ເຮົາ ຈຸ ຈຸ ສ ຈັດ ເຈັ້ນ ສ ດີ້ ມີ ແມ່ນ.

5 ທ່ານ ເມ ເລ ຈັດ ແທ່ ມ ສວມ ດີ້ ມີ ແມ່ນ ອັ 6 ໃ ຂໍ ງອ 6 ແທ່ ດາ, ວ່າ ຜູ້ ໃ ເສັດ ທ່ອຍ ດີ້ ຈຸ ຈັດ ຈຸ ຈຸ ເຍ ທ່ອຍ ຯຣ 6 ເສັດ ນັ້ນ. 6 ສວມ ດີ້ ມີ ແມ່ນ ທາ 6 ສວມ ເຮົາ ຈັດ ຈຸ ນ ຈົ່ງ ເລ 6 ນີ້ " ທັ ທັ ພັ້ນ ໃຈ ເຈົ້າ ວ່າ " ໃຊ້ ຈຸ ນັ້ນ ເມ ເມ 6 ພັ້ນ ຈັດ ພານ ( ເອ ເຈົ້າ ງາ ຈັດ ໄຍ ມາ ) 7 ທັ ວ່າ ໃຊ້ ຈຸ ໄຍ ຈົ່ງ ເມ 6 ຯຣ ໃຫ້ ( ເອ ເຈົ້າ ງາ ຈັດ ທາ ສ ແຈ້ວ ດັ ມາ ) 8 ສວມ ດີ້ ມີ ແມ່ນ ນັ້ນ ຈຸ ນ ແນວ ໃດ ? ຈັດ ຈຸ ນ ຈົ່ງ ວ່າ:

ສວມ ເຈົ້າ ພັ້ນ ຈອນ ຂອນ ນັ້ນ ຈຸ ແຕ ມ ທ່ານ  
ຊື່ ພັ້ນ ໄຍ ແທ່ ຈຸ ພັ້ນ ໃຈ ທ່ານ

9 ວ່າ ທາ ທ ທ່ານ ເຮົາ ວ່າ ເຈົ້າ ເສັດ ເຈັ້ນ ເຈົ້າ ຈອມ ຜູ້ ເຈັ້ນ ພັ້ນ ແທ່ ເຮົາ ພັ້ນ ໃຈ ຈັດ ດັດ ໃຫ້ ທ່ານ ເຈົ້າ ທາ ສ ແຈ້ວ ດັ ມາ ທ່ານ ດີ້ ຈຸ ຈັດ ລ່ອຍ ຯຣ ໃລ້ ສ. 10 ຈັອນ ວ່າ ໃຈ ເຮົາ ນັ້ນ ຈິ້ ຈັດ ເຈັ້ນ ສວມ ດີ້ ມີ ແມ່ນ ໄຍ ຈົ່ງ ທັ້ນ ຈິ້ ລ່ອຍ ຯຣ ໃລ້ ສ. 11 ຈັອນ ສວມ ຯຣ 6 ພັ້ນ ຈັດ ຈຸ ນ ຈົ່ງ ວ່າ: ຜູ້ ໃ ເຮົາ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈຸ ເວົ້າ ຂໍ ຯຣ ອ່າວ. 12 ສ ຈົ່ງ ທັ້ນ ສ ທ່າ 6 ພັ້ນ ນັ້ນ ເຈົ້າ ພັ້ນ ວ່າ ເວົ້າ ທ່າ 6 ທັ ດີ້ ຈັອນ ວ່າ ເຈົ້າ ພັ້ນ ຜູ້ ເຈັ້ນ ເຈົ້າ ຈອມ ຜູ້ ດັວ ເຈັ້ນ ເຈົ້າ ຈອມ ສ ເທັ 6 ທ່າ ແທ່ ທອ ພາ ຈ ໃຫ້ ສ ເທັ 6 ທ່າ ຜູ້ ແດ່ ຂ ທ່ານ ເຈົ້າ. 13 ພ່ ວ່າ ໃຊ້ ແດ່ ຂ ທອ ທ່ານ ເຈົ້າ ດີ້ ຈຸ ລ່ອຍ ຯຣ ໃລ້ ສ.

14 ວ່າ ຜູ້ ເວົ້າ ເຮົາ ທ່ານ ເຈົ້າ ນັ້ນ ເຂົາ ຈຸ ແດ່ ຂ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈັດ ແນວ ໃດ ? ຜູ້ ທັ້ນ ເວົ້າ ຈັດ ຕັດ ວັ ທ ທ່ານ ເຈົ້າ ນັ້ນ ຈຸ ເຮົາ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈັດ ແນວ ໃດ ? ເວົ້າ ມີ ຜູ້ ໃ ເຮົາ ຈົ່ງ ພາ ທັ ເຂົາ ພັ້ນ ເຂົາ ຈຸ ຈັດ ຕັດ ວັ ທ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈັດ ແນວ ໃດ ? 15 ເວົ້າ ມີ ໃຊ້ ຈອນ ເຂົາ ຈົ່ງ ເຂົາ ຈຸ ຈົ່ງ ຈອນ ຈັດ ແນວ ໃດ ? ເລ 6 ມີ ສວມ ຈຸ ນ





























